
Nyhedsbrev angående forstærkning af diget 

Kære grundejere. 

Siden den ekstraordinære generalforsamling har bestyrelsen arbejdet med at få præciseret 

tilbuddet fra entreprenørerne. Valget faldt på John Madsen. Hans tilbud passede på vores krav til 

projektet.  

Tusind tak til Mikael Østergaard og Carsten Roed for at assistere bestyrelsen i denne svære opgave. 

Det er lykkedes bestyrelsen efter mange dialoger med Aalborg Kommune at få opkrævningen til 

forstærkningen på plads. Aalborg Kommune skal have nyt opkrævningssystem i 2024. Et system, 

som kun opkræver en gang årligt i februar. Det betyder så, at vi ikke kan få opkrævet beløbet til 

forstærkningen i to rater, som vi ellers var stillet i udsigt. 

 Vi valgte i bestyrelsen at acceptere betingelserne, da vi mente, at det lå i tråd med det mandat, vi 

havde fået af den ekstraordinære generalforsamling. 

Opkrævningen er på 11.000 kroner til forstærkningen og 600 kroner i kontingent for 2024. 

De sidste udstående er nu Team jords behandling af flytningen af den opgravede jord over i vores 

deponi og endelig godkendelse af brug af jorden til dige forstærkning. Materialet til team jord er 

fremsendt 5. oktober. Ligeledes mangler den endelig godkendelse fra Aalborg kommune. Begge 

dele rykker vi for svar på. 

Det bureaukratiske arbejde med en ansøgning som vores er langsommeligt og med mange bump 

på vejen. Vi gør vores bedste for at få sagen afsluttet. 

Gravearbejdet er blevet forsinket i det gamle område, så skovlen er ikke kommet i jorden endnu. Vi 

forventer det starter snarest. 

Venlig hilsen  

bestyrelsen 


